

「一卡一關愛」本地流動數據捐贈行動
SIM for Love local mobile data donation campaign

Club Like 購物現金券

Club Like Voucher

條款及細則

Terms and conditions

1. 於活動期內，捐贈者每認捐港幣 20 元，可獲 Club Like 網上購物平台港幣 20 元購物現金券乙張，不設上限。捐贈者須先成為 Club Like 會員才可使用 Club Like 購物現金券。
During the campaign period, donors will get a HK\$20 Club Like voucher for every HK\$20 donation. There is no upper limit for the number of vouchers to be awarded. Donors must become Club Like members before they can use Club Like vouchers.
2. 捐贈者可憑購物現金券上的優惠碼，於 Club Like 手機應用程式或於 <https://www.clublike.com.hk> 上購買產品。（優惠碼不適用於兌換獎賞、商戶 bizMART by HKT 或 Club Travel、HKT Care、Club Hope 及 Club Insurance 之訂單），並須於結帳時輸入優惠碼方可生效。優惠碼有效期至 2020 年 11 月 30 日。
This promo code is valid only for transaction on Club Like Application or <https://www.clublike.com.hk> (not applicable to Rewards, bizMART by HKT, Club Travel, HKT Care, Club Hope and Club Insurance transactions); and must be entered upon checkout to be effective. The promo code is valid until 30 November, 2020.
3. 每個優惠碼只可使用一次。餘額不能累積並隨即取消。每張訂單只可使用一個優惠碼。此優惠不可與其他折扣、優惠或推廣同時使用。
Each promo code can be used once only. The balance cannot be accumulated and it will be forfeited immediately. Only one promo code can be applied per order. This offer cannot be used in conjunction with other discounts, offers or promotions.
4. 優惠碼不適用於支付運費。
Promo code cannot be used to settle delivery fee.
5. 優惠碼不可兌換現金或 Club 積分。
Promo code cannot be exchanged for cash or Clubpoints.
6. 須受其他 Club HKT Limited 之條款及細則約束。
Other Club HKT Limited terms and conditions apply.
7. 如有任何爭議，Club HKT Limited 保留最終決定權。
In case of any dispute, the decision of Club HKT Limited is final and binding.